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Protokół nr XXI/2012 

z przebiegu obrad XXI Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu 29 marca 2012r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 13 radnych. 

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

1. Zbigniew Barski   Wójt Gminy 

2. Alicja Antkiewicz   Radca Prawny UG 

3. Anna Kowaluk   Skarbnik Gminy 

4. Ireneusz Solecki   Kierownik Referatu UG 

5. Boguława Tulimowska   Kierownik Referatu UG 

6. Jerzy Kwaśny    Kierownik Referatu UG 

7. Aldona Robowska   Kierownik OPS  

8. Alicja Kwiatkowka – Bąk   Inspektor UG 

9. Joanna Nesterowicz  Inspektor UG 

10. Roman Sikora    Radny powiatu krośnieńskiego 

14. Oleg Sanocki   Redaktor wiadomości Gubińskich 

15. Alina Marcinak    Księgowa SPZOZ Stargard Gubiński 

16. Jadwiga Kobierecka  Koord. Profil. i Rozwiązywania Problemów Alkoh. 

17. Aniela Nesterowicz   Sołtys 

18. Agnieszka Jurkowska  Sołtys 

19. ElŜbieta Patek    Sołtys 

20.Tadeusz Sarnecki   Sołtys 

21.Wiesław Hajnas   Sołtys 

22. Henryk Gawron   Sołtys 

23. Teresa Stadnik    Sołtys 

24. Edyta Puchałko   Sołtys 

25. Cezary Górny   Sołtys 

 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 13 radnych sprawia, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  
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Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XXI  Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Zygadło otworzył XXI Sesję Rady Gminy o godz. 

10.35. Stan Radnych 15 obecnych 13. Sesja Rady Gminy jest prawomocna do podejmowania 

wszelkich uchwał, decyzji i ustaleń. Przewodniczący Rady Gminy przywitał radnych, Wójta, 

pracowników Urzędu i zaproszonych gości. Poinformował, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

nagrywana, następnie przedstawił porządek obrad. W związku z błędnymi projektami uchwał 

które wpłynęły do Biura Rady  z Referatu Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,  

wyprowadził z porządku obrad punkt 9 dotyczący rozpatrzenia i przyjęcia projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Gubin w 2012r. oraz punkt 10 dotyczący rozpatrzenia 

i przyjęcia projektu uchwały w sprawie wyłapania bezdomnych zwierząt na terenie gminy 

Gubin oraz zapewnienie dalszej opieki wyłapanym zwierzętom bezdomnym. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad z wykreślonymi punktami.  

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Wójt Gminy Gubin Zbigniew Barski odpowiedział na interpelację która wpłynęła na 

poprzedniej Sesji Rady Gminy od radnego Daniela Zołoteńki. Interpelacja dotyczyła 

programu oczyszczalni ścieków. Wójt wyjaśnił, iŜ zarys programu dotyczącego oczyszczalni 

ścieków został przekazany do referatu Rolnictwa, rozmowy  na ten temat rozpoczną się na 

najbliŜszej Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Jerzy Kwaśny odpowiedział na interpelacje 

radnych złoŜonych na poprzedniej Sesji Rady Gminy. Interpelacja radnego Stanisława 

Fudymy, która dotyczyła naprawy drogi w Gubinku i Sękowicach, materiał będzie 

dostarczony i droga naprawiona. Interpelacja radnego Krzysztofa Iriskia, która dotyczyła 

wycięcia drzewa przy transformatorze w Czarnowicach, poinformował, iŜ drzewo jest 

wysokie i trzeba wynająć dźwig, dlatego jutro przyjedzie osoba która podejmie się tego 

zadania. Interpelacja radnej Mirosławy Strzelbickiej dotycząca rozgraniczenia działek 

spornych, kierownik poinformował, iŜ postępowanie zostało wszczęte dla działki 169, 

pozostałe działki 124 i 125 są to działki prywatne, natomiast działka 119/2 naleŜy do Zarządu 

Dróg Powiatowych. Kolejna interpelacja od radnego Leszka Tomaszewicza dotycząca 
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dostarczenia materiału na drogę w Grochowie,  materiał został dostarczony. Wniosek Sołtysa 

wsi Pole Wiesława Hajnas dotyczył remontu wejścia do Ośrodka Zdrowia w Polu, w maju 

zostanie wykonane. Wniosek Sołtysa wsi Grabice i Luboszyce Edyty Zajkowskiej  dotyczył 

naprawy dróg powiatowych, w tej sprawie kierownik referatu  wystosował  pismo do Zarządu 

Dróg Powiatowych, od poniedziałku będą naprawiać drogi powiatowe. 

 

Do punktu 3:  

Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny Edward Szafrański – złoŜył dwie ustne interpelację. 

a) W imieniu mieszkańców i swoim proszę o wystosowanie pisma do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w celu naprawy pobocza drogi (w rejonie sklepu). 

b) w imieniu mieszkańców Drzeńska Wielkiego i Wałowic, proszę o to aby oświetlenie było 

regulowane w ramach wyjazdu i powrotu z pracy mieszkańców dojeŜdŜających do 

miejscowości Chociejów. 

Radny Krzysztof Irisik  -  złoŜył trzy ustne interpelację. 

a) proszę zwrócić uwagę na naprawę dróg powiatowych, głównie drogi powiatowej w 

miejscowości Dobrzyń, droga nadal jest nie naprawiona. 

b) podczas oczyszczania rzeki zostały naruszone umocnienia rzeki, co powoduje podmywanie 

brzegów. 

c) składam interpelację, aby wpłynąć na  mieszkańców w sprawie  czyszczenia rowów, które 

przynaleŜą do mieszkańca. 

Radny Ryszard Eret – złoŜył  jedną ustną  interpelację. 

a) w związku z powstaniem pięciu domów na ul. Ceglanej mieszkańcy proszą o doświetlenie 

ulicy. 

Radny Daniel Zołoteńko – złoŜył dwie ustne  interpelację. 

a) jak została rozwiązana sprawa autobusu do miejscowości Sadzarzewice? 

b) składam interpelację w sprawie niedroŜnego hydrantu w  Markosicach, proszę, aby referat 

odpowiedzialny za daną sprawę zrobił przegląd hydrantów. 
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Radny Remigiusz Darmach – złoŜył jedna ustną interpelację. 

a) wnoszę interpelacje w sprawie naprawy drogi ze Starosiedla do Sieńska, występują liczne 

doły, droga wciąŜ jest w złym stanie. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło – złoŜył dwie ustne  interpelację. 

a) składam interpelację w sprawie drogi w śenichowie, na jakim etapie jest naprawa drogi? 

b) proszę o naprawę pobocza drogi w śenichowie. 

Do punktu 4: 

Informacja Wójta o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski – w dniu 29 lutego uczestniczyłem w  posiedzeniu Rady 

Społecznej, następnie odbyłem spotkanie w miejscowości Strzegów, Gębice i Drzeńsk 

Wielki. W dniu 05 marca uczestniczyłem w walnym zebraniu członków Aglomeracji 

Zielonogórskiej, 15 marca  odbyłem spotkanie z Grupą Rybacką oraz brałem udział w 

naradzie Sołtysów. 19 marca uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Gospodarki i Rozwoju 

Województwa Sejmiku Województwa Lubuskiego  w Urzędzie Marszałkowskim w  Zielonej Górze. 

23 marca uczestniczyłem w Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

Do punktu 5: 

Przedstawienie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy Gubin 

w Gubinie za 2011r. 

Kierownik OPS Aldona Robowska przedstawiła sprawozdania z działalności Ośrodka 

Pomocy Społecznej Gminy Gubin w Gubinie za 2011r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Do punktu 6: 

Przedstawienie sprawozdania z przeprowadzonej kontroli Referatu Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska Urzędu Gminy przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy. 

Sprawozdanie z odbycia kontroli Referatu Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Eret – protokół kontroli dostępny jest w Biurze 

Rady Urzędu Gminy, kontrola odbyła się w dwóch etapach 14 i 20 lutego gdzie wykryto 

szereg nieprawidłowości. Kierownik Referatu Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  

Pan Jakub Piekarczyk pomimo otrzymania protokołu nie ustosunkował się w podanym 

terminie. W wyniku kontroli stwierdzono nieprawidłowość w zakresach obowiązków 

podległych pracowników, który jest z 2001r. Niektórzy pracownicy zostali przeniesieni z 
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referatu Rolnictwa do innego referatu jednak w zakresie obowiązków kierownika nadal 

widnieją. Zwróciliśmy się do Wójta o uzupełnienie brakujących obowiązków oraz 

zaktualizowanie starych obowiązków. Drugim waŜnym problemem jest to, iŜ gmina posiada  

178 ha gruntów rolnych w tym 82 ha to grunty wydzierŜawione, a 96 ha to grunty które są nie 

wykorzystane. Zwróciliśmy się do Wójta o umieszczenie wykazu niezagospodarowanych 

gruntów Gminy Gubin na BIP. RównieŜ Komisja stwierdziła brakujące wpisy w 

prowadzonych ksiąŜkach KOB oraz zaleciła uzupełnienie wpisów. Resztę informacji na temat 

wniosków i zaleceń z przeprowadzonej kontroli moŜna uzyskać w Biurze Rady Urzędu 

Gminy. 

Do punktu 7: 

Przedstawienie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu profilaktyki                           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Gubin o statusie wiejskim za 2011r. 

Koordynator ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Jadwiga 

Kobierecka przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu profilaktyki                  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Gubin o statusie wiejskim za 2011r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

O godz. 11.30 radny Henryk Ostapkowicz opuścił obrady Sesji Rady Gminy. 

 

Do punktu 8: 

Przedstawienie sprawozdania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Stargardzie Gubińskim za 2011r. 

Pani Alina Marcinak księgowa Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Stargardzie Gubińskim przedstawiła sprawozdanie z Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Stargardzie Gubińskim za 2011r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Gubin w 2012r. 

Punkt skreślony z porządku obrad. 

 

Do punktu 10: 
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Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wyłapania bezdomnych zwierząt 

na terenie gminy Gubin  oraz zapewnienie dalszej opieki wyłapanym zwierzętom 

bezdomnym. 

Punkt skreślony z porządku obrad. 

 

Do punktu 11: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie  wyraŜenia/niewyraŜenia zgody na 

przeznaczenie do sprzedaŜy lokalu mieszkalnego połoŜonego w Strzegowie Nr 82/1. 

Punkt skreślony z porządku obrad. 

Do punktu 12: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok 2013. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło przedstawił i  odczytał projekt uchwały, następnie 

poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały o wyraŜeniu zgody w sprawie funduszu sołeckiego został przyjęty 12 za, tj. 

jednogłośnie. 

Do punktu 13: 

 Rozpatrzenie i przyjecie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie 

gminy na 2013r. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty 11 za, przy 1 – dnym wstrzymującym. 

Do punktu 14: 

Przyjęcie protokołu z odbycia XXI Sesji Rady Gminy . 

Radny Senior Stefan Turowski złoŜył wniosek o przyjecie protokołu XX bez odczytywania.  

Protokół z XXI Sesji Rady Gminy został przyjęty 12 głosami za, tj. jednogłośnie. 

O godzinie 12.30 radny Stanisław Fudyma opuścił obrady Sesji Rady Gminy. 

Do punktu 15: 

Sprawy róŜne, wolne wnioski. 

Sołtys wsi Grabice Edyta Zajkowska – proszę o przeniesienie punktu sprawy roŜne na 

początek obrad Sesji Rady Gminy gdyŜ Sołtysi chcąc złoŜyć wniosek muszą czekać do końca 

obrad. Następna sprawa to oświetlenie w Luboszycach, lampy nie świecą. Kolejna prośba 

dotyczy drogi wojewódzkiej, w związku z tym, iŜ rozmawialiśmy z Zarządem Dróg 
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Wojewódzkich nie ma moŜliwości umiejscowienia spowalniacza lub „kukułki” , jest to droga 

niebezpieczna poniewaŜ tuŜ przy niej znajduje się szkoła. Następna  prośba dotyczy stawu w 

Grabicach, nie wiem kto jest właścicielem, ale trzeba podjąć próby oczyszczenia stawu. 

RównieŜ zwracam się z prośbą o dostarczenie tłucznia gdyŜ chcemy wykorzystać go na 

utwardzenie placu zabaw. 

Radna Mirosława Strzelbicka – Sołtys wraz z Radą Solecką Chociejów złoŜył wniosek o 

budowę świetlicy, niestety do Rady Gminy ten wniosek nie wpłynął, kto kieruje pocztę do 

referatów?  Jak Radni mogą zapoznać się z wnioskiem budowy świetlicy w Chociejowie? Jak 

maja podjąć decyzję? 

Wójt Gminy Zbigniew Barski – pocztę rozdziela i kieruje do referatów Pani Sekretarz 

Gminy Wanda Łakoma, fakt nie skierowała wniosku Chociejowa do Rady Gminy tylko do 

referatu Gospodarki Komunalnej bądź do innego referatu. W związku z zaistniała sytuacją 

Chociejów nie będzie pominięty w głosowaniu nad wybudowaniem świetlicy. 

Radna Mirosława Strzelbicka –  zostało złoŜone pismo do Prezesa GS w Gubinie Pana 

Stanisława Fudymy dotyczące przekazania sklepu GS w miejscowości Kujawa, niestety do 

dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poinformował o wnioskach które wpłynęły do 

Biura Rady w sprawie budowy świetlicy wiejskiej -  Wałowice, Chlebowo, Chociejów i 

Zawada. 

 Radni przedstawili propozycję budowy świetlicy wiejskiej. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło – wybór jest trudny, Chlebowo ma szkołę, 

Wałowice przedszkole, więc zostaje Zawada lub Chociejów, moja propozycja jest taka, aby 

świetlica wiejska powstała w Zawadzie.  

Radna Mirosława Strzelbicka – Chociejów od 20stu lat stara się o świetlicę, mieszkańcy nie 

posiadają miejsca do spotkań, a chętnie ze sobą współpracują i integrują. Proszę o oddanie 

głosu na miejscowość Chociejów. 

Radny Leszek Tomaszewicz – Zawada stara się o świetlice wiejska od 90tych lat, 

mieszkańcy nie posiadają miejsca na integrację, od dawna w Zawadzie nie było Ŝadnej 

inwestycji. Proszę radnych o zagłosowanie na miejscowość Zawadę. 

Radny Edward Szafrański – w ubiegłym roku Sołtys wsi Wałowice złoŜyła wniosek na 

budowę świetlicy. Jest to jedna z największych miejscowości w gminie. Dlatego proszę o 

oddanie głosu na miejscowość Wałowice. 
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Sołtys wsi Zawada Cezary Górny – uwaŜam, Ŝe wieś Zawada jest skłonna rozwijać się 

dzięki budowie świetlicy wiejskiej, mieszkańcy poczynają starania aby zintegrować 

mieszkańców, korzystamy w funduszu sołeckiego którym rozwaŜnie dysponujemy.   

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zarządził głosowanie nad miejscowością w której 

powstanie świetlica wiejska. 

Chlebowo – 0 głosów 

Chociejów – 3 głosy 

Wałowice - 1 głos 

Zawada – 4 głosy 

Trzech radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Wójt Gminy Zbigniew Barski –  wpłynął wniosek od Stowarzyszenia Gminnego Centrum 

Trzeźwości Gminy Gubin z prośbą  przekazania budynku jako darowizny dla Stowarzyszenia. 

Wniosek maja Państwo w materiałach na Sesję. 

  

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło ogłosił 20 min przerwę w celu przemieszczenia 

się do miejscowości Węgliny. 

 

Do punktu 16; 

Zapoznanie się z infrastrukturą gminną Zespołu Szkół w Grabicach oraz SPZOZ              

w Grabicach. 

Radni zapoznali się z infrastruktura w Węglinach (świetlica wiejska), w Wielotowie 

(świetlica wiejska), Jazowie (świetlica wiejska), Ośrodek Zdrowia w Grabicach oraz 

Zespołem Szkół w Grabicach. 

Do punktu 17: 

Zakończenie posiedzenia Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zakończył posiedzenie Sesji rady Gminy                 

o godz. 14.45. 

 

Protokołował                                     Przewodniczący Rady 

 

 

 


